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§§ 1- 9  

       

Sekreterare:   _______________________ 

   Barbro Trygg 

Justerare: 

 

 

______________________                           _________________________ 

Sigvard Ländin                    Per Westberg                  

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 1/2008 från sammanträdet den 18 januari 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 

den 4 februari klockan 14.00. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. 

 Marie Sjölund kommer att representera samtliga enhetschefer i förtroenderådet. Hon 

kommer också att skriva protokollen. Förtroenderådets representanter är nöjda med den 

lösningen. 

 Receptionen har lagts ner och en viss förvirring råder om vart den boende/anhöriga/ 

besökare ska vända sig med olika frågor. 

 Arrangemang av aktiviteter har avstannat 

 Restaurangen behöver byggas om och förtroenderådet önskar veta vem som ansvarar för 

det. Annica Dominius ombedes att informera om tanken med restaurangen vid 

pensionärsrådets sammanträde den 14 mars. 

 Pensionärsrådet hemställer att förvaltningen vidtar åtgärder för att få igång aktiviteterna på 

Hässelgården. 

Friskvårdscentrums program för Hässelgården delades ut. 

 

Skolörten 

Inget fanns att rapportera från Skolörtens förtroenderåd . 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 29 januari 2008 

a. Verksamhetsberättelse 

Marja Niemi redogjorde för underskottet inom äldreomsorgen. Det har varit ett större 

behov av hemtjänst, servicehus och korttidsboende än vad som beräknats i budgeten. En 

del av kostnaden hänförs till den avbrutna projekteringen på Edelundavägen. 

 

Per-Erik Bergman påpekar att ordet dagkollo inte är ett bra ord för äldre. Det bör bytas till 

dagsutflykter. 

 

För att få pensionärsorganisationerna aktiva med väntjänstverksamhet måste förvaltningen 

söka aktivt efter samarbete. 

 

Pensionärsrådet har haft diskussioner och ställt frågor om verksamhetsberättelsen. 

Pensionärsrådet ser med oro på utvecklingen med hänvisning till de besparingar som 

måste ske under 2008.  

 

b. Förslag till riktlinjer för köhanteringssystem av äldreomsorgens vård- och 

omsorgsboende; dnr 006-020/2008, Remiss från Kommunstyrelsen 

Marja Niemi redogjorde för remissen.  

Pensionärsrådet diskuterade och ställde frågor omkring remissen 

 Pensionärsrådet ställer sig bakom Kommunstyrelsens pensionärsråds (KPR) 

synpunkter. 

 Pensionärsrådet anser att parbogaranti bör gälla även om bara den ena av två makar har 

behov av vård- och omsorgsboende. 

 Det är för snabbt att behöva acceptera boende inom tre dagar efter erbjudandet. 

 Även behov bör beaktas och inte enbart kötid vid erbjudande. 
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§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Marja Niemi informerade om att biståndsenheten har registrerat inkomstuppgift för de 2200 

personer som har biståndsbeslut om omsorg. Detta görs varje år för att den enskilde ska få rätt 

avgift. Blanketten och instruktionen samt avgiftsbroschyrer bifogas protokollet för kännedom.  

 

Biståndshandläggarna ska under våren gå utbildning i valfrihets- och kösystemet. 

 

Genomlysning av ledning och styrning i äldreomsorgen 

Pensionärsrådet önskar en genomgång av vad som är genomfört av de punkter i 

handlingsplanen som upprättades efter rapporten ”Översyn av organisation och ledning av 

äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning” från Solving International, Bohlin 

& Strömberg. Barbro Trygg föreslår att Annica Dominius går igenom handlingsplanen vid 

sammanträdet den 14 mars. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Inbjudan till samverkan med Stockholms läns landsting 

En inbjudan har kommit till pensionärsrådet till ett möte den 15 februari. Mötet handlar om 

samverkan mellan Programberedning Äldre- och multisjuka Stockholms läns landsting och de 

kommunala pensionärsråden. Pensionärsrådet beslöt att Olle Eriksson från Kommunstyrelsens 

pensionärsråd inbjuds att berätta om mötet. Inbjudan delades ut. Sekreteraren skickar inbjudan 

till Olle Eriksson. 

 

Inbjudan till Hjälpmedelsinstitutets IT-konferens 

En inbjudan har kommit från Hjälpmedelsinstitutet om en IT-konferens den 29 april. Birgit 

Grahn som är PRO-representant i Landstingets pensionärsråd (LPR) handlägger frågan på 

LPR sammanträde den 6 februari. Inbjudan delades ut. 

 

Tack från Gudrun Sjödin 

Pensionärsrådet hade fått ett tackkort från Gudrun Sjödin som tackade för uppvaktningen i 

samband med pensionering. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 14 mars 2008 

kl. 9.00-11.00 i rum Markelius 

 

   ------ 


